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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является СПб ГБУЗ «Городская поликлиника № 106».
Цель данной бакалаврской работы – автоматизация бизнес-процессов медицинской организации.
Для достижения цели была проанализирована медицинская организация, смоделированы ее процессы, а также описаны ее проблемы и недостатки и способы их решения с помощью внедрения медицинской информационной системы (МИС). 
Был проанализирован рынок российских МИС решений, а также особенности закупки через электронные аукционы. 
Были описаны предлагаемая к внедрению МИС, этапы внедрения, и расчет эффективного результата от внедрения системы. 
В результате внедрения, сократилось время обслуживания пациентов, существенно уменьшились затраты на бумагу и повысилась эффективность в целом.
        

        
          The object of the study is SPb GBUZ "City Polyclinic No. 106".
The purpose of this bachelor's work is the automation of the business processes of a medical organization.
To achieve the goal, the medical organization was analyzed, its processes were modeled, and its problems and shortcomings and ways to solve them using the introduction of a medical information system (MIS) were described.
The market of Russian MIS solutions was analyzed, as well as the features of procurement through electronic auctions.
The MIS proposed for implementation, the stages of implementation, and the calculation of the effective result from the implementation of the system were described.
As a result of implementation, the time for patient care was reduced, paper costs decreased significantly and overall efficiency increased.
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